
 
 
Høringssvar vedrørende Handicapcentrenes fremtidige struktur. 
 
Centerrådet på Handicapcenter Øst kan tilslutte sig udtalelsen fra Handicaprådet for Københavns 
Kommune. 
Ud over det i udtalelsen anførte, vil vi gerne påpege, at vi finder det meget vigtigt, at der fortsat er 
brugerrepræsentation i de kommende Handicapcentre: 
Den viden og erfaring som personer med funktionsnedsættelse har er vigtig at få inddraget i 
Centrenes funktion, ligesom en påvirkning af ledelsen og medarbejdernes holdning også må anses 
for relevant. 
 
På Centerrådets vegne 
Bente Ullits Eckmann 
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